第437

2020年第5期

总第 437 期

- ◎ 中国人文社会科学核心期刊扩展版
- ◎ 中国科技核心期刊(社会科学部分)
- ◎ 国家新闻出版广电总局学术期刊
- ◎ 人力资源和社会保障部学术期刊

农民流动转移就业的回顾与展望

新旧动能转换背景下的山东省劳动生产率

人工智能对就业的冲击及弹性劳动力市场应对政策研究



目录

本刊特稿

05 农民流动转移就业的回顾与展望

崔传义

政策研究

34 新旧动能转换背景下的山东省劳动生产 夏鲁青

劳动经济

51 人工智能对就业的冲击及弹性劳动力市 何勤 场应对政策研究 ^{邱玥}

72 人工智能产业发展对我国城乡收入差距的门限效应

张建武 杨安娜 李楠

90 一线城市新生代高学历流动人口居留意 代玉巧 **愿及影响因素研究** 岳红伟



CHINA LAB OR 2020年第5期 总第437期

声明

本刊为中国学术期刊网络出版总库、中文科技期刊数据库、中国核心期刊(遴选)数据库收录,相关著作权使用费和稿费由本刊一并支付。如有异议,请在来稿时注明,本刊将做适当处理。

CONTENTS

Special contribution Review and Prospect of Employment CUI Chuan-yi 05 through Farmers Migration Research on policies Labor Productivity in Shandong Province XIA Lu-qing 34 in the Context of Transformation in Development Driving Force Labor economics The Impact of Artificial Intelligence on HE Qin 51 QIU Yue Employment and the Policy Response of Flexible Labor Market The Threshold Effect of the Development 72 ZHANG Jian-wu YANG An-na of Artificial Intelligence Industry on the LI Nan Income Gap between Urban and Rural Areas in China A Study on the Intention to Reside in the First-DAI Yu-qiao 90 YUE Hong-wei tier Cities AmongWell-educated Floating Population of the New Generation and its Influencing Factors

Statement

This journal is included by China Academic Journals Integrated Online Database, Chinese science and technology Journals Database and China Core Journals (selection) Database. Copyright royalties and payment for articles shall be paid by the journal. If you have any enquiries, please contact us when you submit your article, and we will deal with this issue accordingly.